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ga till Hyltebostäders ordförandea

Vad blev totalkostnaden, inklusive alla kringkostnader såsom 

exempelvis markarbeten för kompetenscentrum?

- Är Tage och Söner fortfarande kvar och arbetar på 

kompetenscentrum?

Hylte den September 2019

Stina Isaksson gruppledare SD Hylte
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